
1 
 

 

PROTOKÓŁ NR 45/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.38.2019 

PROTOKÓŁ NR  45/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 1 sierpnia 2019 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu o wynikach konkursu 

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

5.2. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pan Adam Potaczek Wicestarosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Skarbnika 

Powiatu panią Dorotę Sobierajską i Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad 2. 

Pan Adam Potaczek – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwóch członków Zarządu 

Powiatu. W posiedzeniu nie uczestniczy pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Adam Potaczek – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 44/2019 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 25 lipca 2019 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień  

do przedłożonego protokołu nr 44/2019  posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 25 lipca 2019 r.? Nie 

widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 44/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 25 lipca 2019 r. 
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Ad 4. 

Pan Adam Potaczek – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu o wynikach 

konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pan Adam Potaczek – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu o wynikach konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu informuje, że komisja konkursowa nie 

dokonała wyboru kandydata. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wynikami konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. Jednocześnie, proponuję upoważnić Wicestarostę Aleksandrowskiego 

do poinformowania kandydatów o wynikach konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wynikami konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Zarząd Powiatu, upoważnił Wicestarostę Aleksandrowskiego do poinformowania kandydatów  

o wynikach konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 30 lipca 2019 r. 

znak: PS.2111.1.2.2019 o wynikach konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pan Adam Potaczek – przechodzimy do punktu 5.2. Wnioski komisji Rady Powiatu. 
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 lipca 2019 r. 

wystosowała wniosek o postawienie znaku STOP w ciągu drogi powiatowej Turzno – Seroczki  

w miejscowości Brzeźno, przy Klubie Rolnika. Proponuję przedmiotowy wniosek przekazać 

Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w celu rozważenia jego 

realizacji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przekazać wniosek Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu z dnia 25 lipca 2019 r. o postawienie znaku STOP w ciągu drogi powiatowej Turzno – 

Seroczki w miejscowości Brzeźno, przy Klubie Rolnika, Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w celu rozważenia jego realizacji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Adam Potaczek – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu w dniu 

25 lipca 2019 r. zwróciła się z wnioskiem o regulację studzienek oraz naprawę jezdni ulicy Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję przedmiotowy wniosek przekazać Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w celu jego realizacji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przekazać wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej z dnia 25 lipca 2019 r. o regulację studzienek oraz naprawę jezdni ulicy Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim w celu jego realizacji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Adam Potaczek – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu w dniu 

28 czerwca 2019 r. wystosowała wniosek o wyjaśnienie przyczyn braku pielęgnacji poboczy przy 

drogach powiatowych. Proponuję przedmiotowy wniosek przekazać Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w celu jego realizacji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przekazać wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej z dnia 28 czerwca 2019 r. o wyjaśnienie przyczyn braku pielęgnacji poboczy przy 

drogach powiatowych, Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w celu jego realizacji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 25 lipca 2019 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 25 lipca 2019 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 28 czerwca 2019 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pan Adam Potaczek – przechodzimy do spraw różnych.  

Informuję, że w dniu wczorajszym wpłynęła informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o podjętych czynnościach mających na celu wyeliminowanie 

nieprawidłowości stwierdzonych podczas kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg 

Powiatowych oraz organizacji pracy w jednostce. Informacja ta zostanie przedłożona na kolejne 

posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Adam Potaczek – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zwracają się do mnie osoby z prośbą o interwencje w sprawie 

zanieczyszczenia stawu w parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i obniżenia 

poziomu wody w nim.  

 

Pan Adam Potaczek – pan Sekretarz był na wizji i proszę poinformować członków Zarządu 

Powiatu o jej efektach. 

 

Pan Piotr Marciniak – przeprowadziłem wizję w terenie i stwierdziłem, że przy brzegu stawu 

pływało kilka butelek, a poza tym tafla wody pokryta jest w części przez rdest wodny, co może 

powodować efekt zabrudzenia stawu. W stawie pływają kwitnące nenufary. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy stan wody w stawie opadł na tyle dużo, że wymaga to 

dopuszczenia wody do stawu? 

 

Pan Piotr Marciniak – w mojej ocenie obniżenie poziomu wody jest w granicach 10 – 15 cm. 

Moim zdaniem nie ma na dzisiaj potrzeby dopuszczania wody do stawu.  

 

Pani Dorota Sobierajska – Dyrektor ZS Nr 1 CKP powinien rozważyć rozszerzenie zakresu 

czynności dla pracowników obsługujących szkołę o czynności związane z utrzymaniem porządku  

w parku. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – do niektórych czynności porządkowych w parku można 

zaangażować młodzież w ramach programów wychowawczych. 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję, żebyśmy się spotkali z Dyrektorem ZS Nr 1 CKP i porozmawiali 

na temat utrzymania porządku i czystości w parku przy szkole. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Adam Potaczek – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:40. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


